
  Protokół Nr 36/2018 
 
 

Z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w dniu 18 kwietnia 2018 r.  
 
Przewodniczył radny Andrzej Kosmala - Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego 
 
Lista obecności w załączeniu. 
 

 
Porządek posiedzenia:  
 
 

1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Analiza materiałów na XLV sesję. 
3. Okresowa informacja o stanie realizacji przez powiat kluczborski jako lidera 
projektu pn. „Realizacja strategii niskoemisyjnej na obszarze subregionu północnego 
województwa RPO-WO 2014-2020.  
4.Wolne wnioski.  
5.Zamknięcie posiedzenia.  

 
Zaproszeni: 

 
 
Wanda Słabosz-Skarbnik Powiatu, 

 
Ad.1 
 
Przewodniczący obrad – radny Andrzej Kosmala - przywitał wszystkich zebranych na 
dzisiejszym posiedzeniu oraz zaproszonych gości. Następnie Przewodniczący obrad 
przedstawił porządek dzisiejszych obrad. W posiedzeniu uczestniczyło 6 radnych. Radni 
jednogłośnie przyjęli powyższy porządek obrad. 
 
Ad.2 
 
Przewodniczący obrad przedstawił projekty uchwał na XLV  sesję w następujących sprawach: 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 
finansowym Powiatu Kluczborskiego za 2017 rok, w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za rok 2017,  w sprawie zatwierdzenia 
skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu Kluczborskiego za 2017 rok, 
zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2018,  
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego, w sprawie ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącemu Zarządu Powiatu 
w Kluczborku, w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samodzielnej Miejsko-Gminnej 
Spółce Wodnej  w Byczynie na bieżące utrzymanie urządzeń melioracji wodnych 
szczegółowych, w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miejsko-Gminnej Spółce Wodnej  
w Wołczynie  na bieżące utrzymanie urządzeń melioracji wodnych szczegółowych, w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminnej Spółce Wodnej Lasowice Wielkie na bieżące 
utrzymanie urządzeń melioracji wodnych szczegółowych, w sprawie udzielania udzielenia 

 



pomocy finansowej Spółce Wodnej Gminy Kluczbork na bieżące utrzymanie melioracji 
wodnych szczegółowych, w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału powiatu na okręgi 
wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
wyborczym, w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu wyrównywania szans 
edukacyjnych”, w sprawie przyjęcia regulaminu „Powiatowego programu wyrównywania szans 
edukacyjnych”, w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod tytułem „Bliżej siebie 2 ”,  
ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020,w ramach Osi priorytetowej VIII- 
Integracja społeczna dla Działania 8.1 Dostęp do wysokiej jakości usług zdrowotnych  
i społecznych w zakresie wsparcia rodziny i pieczy zastępczej.  
Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym Powiatu Kluczborskiego za 2017 
rok. Radni nie wnieśli zapytań i jednogłośnie pozytywnie go zaopiniowali.  
Kolejno Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za rok 2017. Radni nie wnieśli 
zapytań i jednogłośnie pozytywnie go zaopiniowali.  Przewodniczący komisji przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego 
Powiatu Kluczborskiego za 2017 rok. Radni nie wnieśli zapytań i jednogłośnie pozytywnie go 
zaopiniowali. Kolejno Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały zmieniającej 
Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2018. Do obrad 
dołączyła radna Urszula Ziora. Radni nie wnieśli zapytań i jednogłośnie pozytywnie go 
zaopiniowali. 
 Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej.  
Pan Starosta poinformował, że drugi przetarg na subrogację udał się i wpf jest opracowany 
właśnie na podstawie wielkości z subrogacji. Komunalny Fundusz zamknięty dał dobrą 
ofertę, skorygował cenę, rozmawiamy z bankami, zamiast wielu długów będzie jeden, 
rozłożony w czasie. Koszt obsługi tej subrogacji to kwota około 1 mln. 200 tys. zł., 
subrogaacja nie objęła kredytu NFOŚ i kredytu w BS.  
Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt  uchwały. Kolejnym 
projektem był projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  Pan 
Starosta wyjaśnił, ze kredyt zapisany był w uchwale budżetowej na 2018 rok. Radni nie 
wnieśli zapytań i jednogłośnie pozytywnie go zaopiniowali. Kolejno Przewodniczący komisji 
przedstawił projekt uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącemu Zarządu 
Powiatu w Kluczborku. Radni 6 głosami przeciw, pan Starosta nie brał udziału w głosowaniu, 
negatywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. Kolejno Przewodniczący komisji 
przedstawił projekty uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samodzielnej Miejsko-
Gminnej Spółce Wodnej  w Byczynie na bieżące utrzymanie urządzeń melioracji wodnych 
szczegółowych, w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miejsko-Gminnej Spółce Wodnej  
w Wołczynie  na bieżące utrzymanie urządzeń melioracji wodnych szczegółowych, w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminnej Spółce Wodnej Lasowice Wielkie na bieżące 
utrzymanie urządzeń melioracji wodnych szczegółowych, w sprawie udzielania udzielenia 
pomocy finansowej Spółce Wodnej Gminy Kluczbork na bieżące utrzymanie melioracji 
wodnych szczegółowych. Radni jednogłośnie 7 głosami za pozytywnie zaopiniowali powyższy 
projekt uchwały. Kolejno Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały w  sprawie  
zmiany uchwały w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów  
i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. Radni jednogłośnie 7 
głosami za pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. Kolejno Przewodniczący 
komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu 
wyrównywania szans edukacyjnych”. Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie 7 
głosami za pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 



Kolejno Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
„Powiatowego programu wyrównywania szans edukacyjnych”. Radni nie wnieśli zapytań do 
projektu i jednogłośnie 7 głosami za pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  
Kolejno Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 
projektu pod tytułem „Bliżej siebie 2 ”,  ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego  
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020, 
w ramach Osi priorytetowej VIII- Integracja społeczna dla Działania 8.1 Dostęp do wysokiej 
jakości usług zdrowotnych  i społecznych w zakresie wsparcia rodziny i pieczy zastępczej. 
Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie 7 głosami za pozytywnie zaopiniowali 
powyższy projekt uchwały.  
 
Ad.3 
 
Radny  Jakub Goliński przedstawił prezentację pn. „Realizacja strategii niskoemisyjnej na 
obszarze subregionu północnego województwa RPO-WO 2014-2020.”{. Powyższa 
prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
  
Ad.5 
 
Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 
za udział w dzisiejszym posiedzeniu i zamknął posiedzenie  komisji. 
   
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący komisji Budżetu  

 i Rozwoju Gospodarczego 

 Andrzej Kosmala 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 

 


